
  

Informaatioverkostojen   kilta   Athene   ry,   Y-tunnus:   1971299-9     

Hallituksen   kokous   13/2021     

Aika:   6.4.2021,   klo   16:15     

Paikka:   Zoom   (etäkokous)     

Paikalla:     

Hallitus   

Aarne   Talvela   (PJ)     

Alli   Kolho   (Sihteeri)   

Iida   Saaristomaa     

Elina   Ståhlberg   

Anna   Nikander   

Alessa   Aila   

Nuutti   Arvilommi   

Valtteri   Luodemäki     

Ulrica   “Ullis”   Bladh   

Marianna   Malkamäki   

Mea   Pousar   

  

Muut   läsnäolijat:   

-   

1. Kokouksen   avaus     
 Kokous   avattiin   ajassa   16.16.   

  
2. Kokouksen   laillisuus   ja   päätösvaltaisuus   

 Kokouskutsu   on   lähetetty   ajoissa   ja   paikalla   on   päätösvaltainen   määrä   killan   hallituksen     
jäseniä.   Todettiin   kokous   lailliseksi   ja   päätösvaltaiseksi.   

  
3. Pöytäkirjantarkastajien   valinta   

 Valittiin   pöytäkirjantarkastajiksi   Elina   Ståhlberg   ja   Ulrica   Bladh.   
  

4. Kokouksen   työjärjestyksen   hyväksyminen   
 Hyväksyttiin   kokouksen   työjärjestys   sellaisenaan.   

  
5. Ilmoitusasiat   

Wappu   lähestyy   ja   Äpydiili-ilmot   ovat   auenneet.   
  

6. Mitä   kuuluu?   -kierros   
Mea:   Ihan  hyvää.  Tänään  on  ollut  hyvä  boogie  hommien  kanssa,  kunnes  iski  iltapäiväväsymys.                           
Tekisi   mieli   mennä   ulos   urheilemaan,   mutta   paljon   muutakin   olisi   tehtävänä.     
Ullis:   Pääsi  Gender  &  Technology  UWAS-kurssille  ja  on  tästä  innoissaan.  Eilinen  pyöräily                         



  

jomottaa   vielä   hieman.   
Marianna:  Nelosperiodin  lähestyvät  dedikset  stressaavat,  mutta  muuten  kuuluu  hyvää.  Lähti                     
äpymyyjäksi   ja   nyt   on   wappufiilis.   
Nuutti:    Tekee   koulua   ja   pitäisi   tehdä   punnerruksia.   
Alli:   Unirytmi  on  sekaisin  ja  väsymys  painaa,  eikä  hommiakaan  ole  oikein  tullut  tehtyä.  Sentään                             
kokousta   edeltänyt   pyörälenkki   piristi.   
Elina:   Ihan  jees.  Tulevien  phuksien  haalareiden  hankkimiseen  liittyvä  stressi  on  vähentynyt                       
huomattavasti,   ja   on   siitä   iloinen.   
Alessa:    “Ihan   tosi   neutraalisti”.    Palasi   juuri   Helsinkiin,   pääsiäinen   meni   ihan   kivasti.  
Valtteri:    Ihan   jees,    “aika   sellainen   pääsiäisen   jälkeinen   tiistaifiilis”.   
Iida:   ihan  jees,  vähän  alkuviikko  ollut  vuoristorataa  nyt  hyvässä  vaiheessa,  aloitti  eilen  uuden                           
sarjan   ja   sitä   tullut   katsottua   paljon,   saanut   kyllä   töitäkin   tehtyä   
Anna:    Kuuluu   hyvää.   Pääsiäisloma   on   ollut   rentouttava   ja   tänään   arki   alkanut   töiden   parissa.   
Aarne:   Prokrastinoi  pääsiäisloman  tehokkaasti:  ei  tehnyt  mitään  hommia,  mutta  stressasi  silti.                       
Tänään   tehnyt   rästihommia   pois   alta   aamusta   alkaen,   nyt   vähän   väsynyt,   mutta   ihan   ok   fiilis.   

7. Hyväksyttävät   laskut   
  

  

8. Tiedotusasiat   
8.1. Wapun   launchaus   

Tapahtuu   huomenna,   kunhan   Iidalle   toimitetaan   loputkin   tapahtumakuvaukset.   
  

8.2. Kuluneen   vuoden   kuvia   Flickriin?   
Hallituksen   palautelaatikossa   kyseltiin   etävuoden   2020   kuvien   julkaisemista   Flickriin   
koko   killan   iloksi.   Asiaa   selvitellään.   

  
8.3. Muut   asiat   

-   
  

9. Yhteisö   
9.1. Toimihenkilöt   ja   toimikunnat   

Hyvinvointivalmennukset   ovat   tältä   vuodelta   purkissa   ja   olivat   onnistuneita   
tapahtumia.   

Saaja   Perustelu   Summa   Päätös   

Irpo   Niemenmaa   Toimariralli   tarjoilu   10,00   €   Hyväksytty   

Inkubio   ry   Fuksijäynän   kulujen   tasaus   136,40   €   Hyväksytty   

Hetzner   Online   GmbH   Serverimaksu,   viite   R0013079642   3,71   €   Hyväksytty   

Aalto-yliopiston   
ylioppilaskunta   Varaston   vuokra   1.1.-30.6.2021   48,72   €   Hyväksytty   



  

Kerätään   toimarikuulumisia   taas   ensi   viikon   kokoukseen.   Kysellään   samalla   mielipiteitä   
toimarititteleiden   englanninkielisistä   käännöksistä   nykyisiltä   viranhaltijoilta.   

9.2. Muut   asiat   
Tulevaan   phuksioppaaseen   tulee   ensimmäistä   kertaa   yhteisöneuvoksen   
tervehdysteksti.   

10. Tapahtumat   
10.1. Ajankohtaiset   asiat   

Wapun   tapahtumia   on   suunniteltu   ja   niiden   organisointi   etenee   hyvällä   mallilla.   

Megaskaban   haalarimerkit   saapuivat.   Keskusteltiin   merkkien   jakamisesta   sekä   
jakotilaisuuden   yhdistämisestä   muiden   härpäkkeiden   noutotilaisuuksiin.   

Keskusteltiin   wappuhaasteiden   palkinnoista.   

11. KV-asiat     
11.1. KV-sektorin   ajankohtaiset   asiat   

KV-opiskelijat   ovat   saaneet   virtuaaliset   fuksipistekortit.   KVTMK’20   on   järjestänyt   
wappuhaasteita.     

  
Qkkachattiin   on   suunnitteilla   kansainvälistä   ohjelmaa.   

12. Phuksi-   ja   ISOasiat   
12.1. Viime   viikon   ISOlaatiositsit   

Olivat   menestys.   Sitseistä   saatiin   myös   arvokasta   palautetta   wappusitsejä   varten.   
  

12.2. Phuksiopas   
Etenee.   

  
12.3. Haalaritilaus   

Etenee.   

13. Yrityssuhteet  
13.1. Yrityssuhteiden   ajankohtaiset   asiat   

Huomenna   ABB:n   excu.   Columbia   Roadin   excupäiväksi   vahvistui   21.4.,   ilmo   tullee   ensi   
viikolla.   

Excupodista   tulee   uusi   jakso   huomenna.   

Wappukassiprojektin   kommunikaatio   on   vahvistunut   yhteisen   tg-ryhmän   myötä.   

14. Opintoasiat   



  

14.1. Ajankohtaiset   asiat   
Maisteri-info   edistyy.   Etäkurssikäytäntökyselyn   tuloksia   käydään   läpi.   

  
15. Talous-   ja   hallintoasiat   

15.1. Uusien   jäsenten   hyväksyminen   
Hyväksytään    Leppä ,   Oskari   killan   varsinaiseksi   jäseneksi.   

  
15.2. Muut   asiat   

-   
  

16.   Muu   toiminta   
16.1. Hallitushärpäke   

Käytiin   läpi   erilaisia   hallitushärpäkevaihtoehtoja.   
  

16.2. Viidennen   periodin   kokousaika   
Doodle   käynnissä.   

  
16.3. Sakkojen   päivitys   

Määrätään   Valtterille   1   sakko   pöytäkirjan   tarkastamisen   myöhästymisestä.   
  

16.4. Pöytäkirjojen   tarkistukset   
Rullaavat.   

  
17. Muut   esille   tulevat   asiat   

 Siirryttiin   kokoustauolle   17.19   
Palattiin   tauolta   17.29   

  
Launchattiin   AH21   kuntoiluhaaste.   

  
Keskusteltiin   kuvatekstivaihtoehdoista   Nuutin   kurkkustickeriin.   

  
Keskusteltiin   wapputapahtumien   ja   -haasteiden   ilmojen   rytmittämisestä.   

18. Seuraava   kokous     
 Seuraava   kokous   13.4.   klo   16.15.     

  
19. Kokouksen   päättäminen   

 Kokous   päätettiin   ajassa   17.42.   
  
  

     



  

  
Pöytäkirjantarkastajat     

________________________________________   ________________________________________   
Elina   Ståhlberg Ulrica   Bladh   

Puheenjohtaja   ja   sihteeri:     

________________________________________    ________________________________________   
Aarne   Talvela    Alli   Kolho   


